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投稿须知 

 

作者在投稿时需要接受以下“授权条款”： 

 

作者保证本论文为其所自行创作，有权为本同意书之各项授权。且授权著作未侵害任何第

三人之知识产权。作者于签署本合约后，前述论文之著作权仍属于作者所有。作者同意本

刊采用 CC 创用 4.0 国际 CC BY-NCND（姓名标示-非商业性-禁止改作）模式使用前述论

文。 

投稿需知 

一、《中国基督教研究》（半年刊）由美国 CCS 出版社编辑出版，创刊于 2013 年，国际刊

号为 3068-479X。本刊主要栏目有：特稿、一般论文、书评与学术动态、译稿。特稿一般

刊登特邀学者稿件，一般论文为投稿论文，书评与学术动态刊登新书书评与学术新闻。 

1、特稿：特別邀请教授的讲座讲稿或文章。 

2、一般论文：与中国基督教相关的原创性学术论文。 

3、书评与学术动态：针对新近出版的有关中国基督教的中外文著作的评论；会议、工作

坊、讲座等报道。 

4、译稿：其他语言的经典或重要论文的中文译稿。 

二、本刊全年公开征稿，凡与本刊内容相关的学术论文均欢迎各界人士投稿，但内容必须

是首次发表的原创性学术研究成果。 

三、中英文文稿均被接受。以中文投稿的研究论文需附英文摘要和关键词。原则上，论文

含注释中文稿件为 10000 至 30000 字为宜，论文含注释英文稿件以不超过 12000 字为

宜，书评及会议报道每篇一般以 5000 字为限。特殊情况另论。 

四、研究论文的撰写格式及顺序如下： 

1、首页 ：中英文题目、作者联系方式（中英文姓名、职务及职称、通讯地址、电话、电

子邮件等 联系方式）。 

2、中英文摘要（各以 200-700 字为宜）、关键词（以 5 个词为限）。 

3、正文含脚注。 

4、文末详列参考文献，外文以字母排列顺序，中文以汉语拼音排列顺序。所有中文参考文
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献需要翻译成英文。（注释与参考文献格式请遵照本刊《注释体例》撰写，具体请访问此页

面。） 

五、本刊在收到投稿的论文后，本刊编辑委员会先进行匿名初审，初审后再请两位同领域

的学者专家复审，复审者意见不同时将邀请第三位学者评审；并于稿件收到后三个月内回

复作者。逾期未接到通知者，可自行处理稿件。本刊概不退稿，作者请自留底稿。 稿件随

收随审，一经审稿通过即寄发同意刊出函告知作者。经决定采用的文稿，须依本刊体例修

改论文格式，编辑部有权对稿件酌情删改（不愿者请投稿时说明），且需作者亲校最后文

稿，修改过后始由本刊编辑委员会另行决定与何期刊出。审稿流程可以访问此页面。 

六、本刊所刊登的文稿，作者文责自负，一切立论不代表本刊观点。 

七、作者保证本论文为其所自行创作，有权为本同意书之各项授权。且授权著作未侵害任

何第三人之知识产权。作者于签署本合约后，前述论文之著作权仍属于作者所有。作者同

意本刊采用 CC 创用 4.0 国际 CC BY-NCND（姓名标示-非商业性-禁止改作）模式使用前

述论文。 

八、 本刊目前采用国际通行的网络出版的形式，全部论文向网友公开、免费下载。本刊不

提供样刊，作者可以自行下载、打印。 

九、作者可通过在线投稿或通过电子邮箱投稿。请在投稿前，自行检查论文格式是否符合

本刊注释体例与要求。在线投稿：CCSpub.cc/JRCC/about/submissions；邮箱投稿：

JRCC@ccspub.cc。 

十、未尽事宜，敬请联系本刊编辑部。电邮：office@ccspub.cc。 

投稿协议 

一、于《中国基督教研究》（半年刊，国际刊号 ISSN：3068-479X）中刊登之文章必属首次

发表。 

二、作者本人可以在不经本刊授权情况下自行使用自己的文章，惟需在注释中表明此文业

已在本刊出版。 

三、在《中国基督教研究》刊登的文章自 2021 年 12 月第 17 期开始支付稿费。由于经费

有限，此前的文章恕不补发稿费。如若经费用完，未来的投稿文章不一定支付稿费。 

四、每期刊物出刊后，编辑部会根据具体情况支付或不支付稿费。 

五、出刊后 30 日内，作者可就稿费事宜与编辑部联系查询。由于人手有限，超过 30 日

后，本刊恕不接受任何有关稿费查询与支付事宜。 

https://ccspub.cc/jrcc/format
https://ccspub.cc/jrcc/format
https://ccspub.cc/jrcc/EP
https://ccspub.cc/jrcc/about/submissions


Journal of Research for Christianity in China (Semi-Annual, ISSN: 3068-479X) 

473 
 

六、凡向本刊投稿默认作者业已知晓、确认本协议，并自觉遵守本协议。如若有不同意

见，敬请在投稿时注明。 

七、本刊定期随机对所发表的论文进行查重，以判断是否存在抄袭；论文在发表之前，亦

要求作者提供查重报告。如果论文被认定为抄袭，所刊发的文章将被撤稿，并在五年内拒

绝作者投稿，且要求作者退回稿费。关于剽窃政策，请访问此页面。 

八、本刊根据具体情况对于违反本协议的作者采取撤稿、公告等应对措施。 
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Notes for Contributors 

 

Authors must accept the following “Authorization Terms” when submitting manuscripts: 

 

The author warrants that the submitted work is original and that they have the right to grant 

all permissions set forth in this agreement. The work does not infringe upon any third-party 

intellectual property rights. Upon signing this agreement, copyright of the aforementioned 

work remains with the author. The author agrees that the journal may make the work available 

under the Creative Commons Attribution-NonCommercial-NoDerivatives 4.0 International 

License (CC BY-NC-ND). 

 

Submission Guidelines 

 

1. The Journal of Research for Christianity in China (JRCC, Semi-Annual, ISSN: 3068-479X) is 

edited and published by CCS Publishing House, Inc., USA. Established in 2013, the journal 

features the following sections: Special Articles, Articles, Reviews and Reports, and 

Translations. Special Articles typically consist of invited scholarly contributions; Articles 

include unsolicited academic submissions; Reviews and Reports contain critiques of recent 

publications and reports on academic events; and the Translations section presents Chinese 

translations of classic or significant papers originally published in other languages. 

Special Articles: Lecture manuscripts or articles specially commissioned from senior 

professors. 

Articles: Original academic papers related to Chinese Christian Studies. 

Reviews and Reports: Critiques of recently published Chinese or foreign-language works 

concerning Chinese Christian studies. Reports on conferences, workshops, lectures, etc. 

Translations: Chinese translations of classic or important papers from other languages. 

2. This journal accepts submissions year-round. Scholars worldwide are welcome to 

contribute original academic papers within the journal’s scope. Submissions must represent 

previously unpublished research. 
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3. Manuscripts in both Chinese and English are accepted. Research papers submitted in 

Chinese must include an English abstract and keywords. In principle, Chinese manuscripts 

with annotations should be between 10,000 and 30,000 words, while English manuscripts 

with annotations should not exceed 12,000 words. Reviews and Reports are generally limited 

to 5,000 words per piece, with exceptions considered on a case-by-case basis. 

4. The format and sequence for research papers are as follows: 

Title Page: Include the title in both Chinese and English, along with the author’s contact 

information (name in Chinese and English, affiliation/title, mailing address, phone number, 

email, etc.). 

Abstracts in Chinese and English (200–700 words each), keywords (limited to 5 terms). 

Main text with footnotes. 

Reference list at the end: foreign-language references sorted alphabetically, Chinese 

references sorted by Pinyin. All Chinese references must be translated into English. (Please 

follow the journal's “Footnote Format”; visit this page for details) 

5. Upon receiving a submission, the Editorial Board conducts an anonymous initial review. 

Following this, two peer reviewers from the relevant field are invited for a secondary review. 

Should the reviewers' opinions differ, a third reviewer will be consulted. Authors will receive 

notification within three months of submission. Manuscripts not acknowledged within this 

period may be withdrawn at the author's discretion. Submissions will not be returned; authors 

are advised to retain copies. Manuscripts are reviewed upon receipt. Authors will be notified 

via a Letter of Acceptance once the review is approved. Accepted manuscripts must be 

formatted according to the journal's style guidelines. The editorial office reserves the right to 

make necessary edits or revisions (authors who do not consent should indicate this upon 

submission). Authors must personally proofread the final draft. After revisions, the Editorial 

Board will determine the issue for publication. The review process can be accessed on this 

page. 

6. Authors bear sole responsibility for the content of published manuscripts. All opinions 

expressed do not represent the views of this journal. 

7. The author warrants that the submission is their original work, that they have the authority 

to grant the rights specified in this agreement, and that the work does not infringe upon any 

https://ccspub.cc/jrcc/format
https://ccspub.cc/jrcc/EP
https://ccspub.cc/jrcc/EP
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third-party intellectual property rights. Copyright remains with the author upon signing this 

agreement. The author agrees to the journal’s use of the work under the Creative Commons 

Attribution-NonCommercial-NoDerivatives 4.0 International License (CC BY-NC-ND). 

8. The journal follows an open-access online publishing model. All articles are freely available 

for download. Print copies are not provided; authors may download and print their own 

copies. 

9. Contributors may submit their manuscripts either through the online submission system or 

via email. Please ensure that the paper format complies with the journal’s style and require-

ments before submission. Online submission: CCSpub.cc/JRCC/about/submissions; Email 

submission: JRCC@ccspub.cc. 

10. For further inquiries, please contact the editorial office. Email: office@ccspub.cc. 

 

Submission Agreement 

 

1. Articles published in the Journal of Research for Christianity in China (JRCC, Semi-Annual, 

ISSN: 3068-479X) must be original works. 

2. Authors may use their own articles without prior permission from the journal, provided 

that full citation to the original publication in JRCC is given. 

3. Starting from No. 17 (December 2021), the journal may provide remuneration for published 

articles subject to available funding. Due to limited resources, fees for earlier issues cannot be 

paid retroactively. The journal reserves the right to discontinue remuneration if funds are 

exhausted. 

4. The editorial office will determine whether an honorarium can be paid for each issue based 

on specific circumstances after publication. 

5. Authors may inquire about honoraria within 30 days of publication. Due to limited staffing, 

the journal will not process any inquiries or payments related to honoraria after this period. 

6. Submission to this journal constitutes the author's acknowledgment and acceptance of this 

agreement, and their commitment to abide by its terms. Should you have any objections, 

please indicate them at the time of submission. 

https://ccspub.cc/JRCC/about/submissions
https://mailto:JRCC@ccspub.cc/
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7. This journal periodically conducts random plagiarism checks on published articles to 

determine whether plagiarism exists. Authors are also required to provide a plagiarism check 

report prior to publication. If an article is determined to be plagiarized, the published article 

will be retracted, the author will be barred from submitting to this journal for five years, and 

the author will be required to return any payment received. Plagiarism Policy, please visit this 

page for details. 

8. This journal will take appropriate measures, such as retraction and public announcement, 

against authors who violate this agreement based on the specific circumstances. 
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《中国基督教研究》注释体例（中文论文）  

（2025 年 9 月 4 日修订） 

本刊文章格式包括：中英文标题、中英文摘要、正文、脚注、参考文献，并附作者简介、联

系方式。 

作者简介包括：中英文姓名、中英文单位、作者 ORCID 链接、职称、学术经历等等；联系

方式包括：电邮、手机号码等等。 

详细注释体例如下： 

一、本刊注释与参考文献体例依据 The Chicago Manual of Style (16
th
 Edition)，并参考《汉语

基督教学术论评》（Sino-Christian Studies）、《道风：汉语基督教文化评论》（Logos &Pneuma: 

Chinese Journal of Theology）进行调整。 

二、每篇文稿应该就文中的直接或间接引用做出注释。注释需要详细注明责任者、文献题名、

出版时间、出版机构或收藏机构，以及页码等详细信息。 

三、作者需要对所引用的内容详细核实，谨慎转引二手文献；对于引用外文文献，需要核对

原文，并谨慎翻译，以免误读。 

四、本刊物采取页下脚注（每页单独编号）、文末参考文献的注释格式，即芝加哥脚注格式。 

五、脚注请插入所需注释的文字或标点符号后面，并用阿拉伯数字进行编号。 

六、文稿请使用 Microsoft Word 或 WPS Word 编辑，正文格式：中文，等线，小四号字，

1.5 倍行距，中文标点；英文，Times New Roman，小四号字体，1.5 倍行距，英文标点；自

然分段。脚注格式为小五号，中文为仿宋，英文为 Times New Roman。请下载使用文章模

版。 

七、文稿应提供文章题名、中文摘要（300 字左右）、中文关键词（3-5 个）、英文题名、英

文摘要、英文关键词、正文、结论、脚注、参考文献，并附上作者姓名、单位、联系方式等

信息。 

八、著作引用格式： 

基本格式：责任者（1、2、3…），《著作题名》（出版地：出版机构，出版日期），页码。 

译著：责任者（1、2、3…），译者（1、2、3…），校者（1、2、3…），《译著题名》外文题名

（出版地：出版机构，出版日期），页码。 

示例： 

王丰肃（Alfonso Vagnone），《教要解略》，载钟鸣旦、杜鼎克编，《耶稣会罗马档案馆明清

天主教文献》第 12 册（台北：利氏学社，2002），第 8 页。 

戴裔煊,《〈明史·佛郎机传〉笺正》（北京：中国社会科学出版社，1984），第 6 页。 

李炽昌、游斌，《五小卷研读：希伯来圣经与社群认同》（香港：香港基督徒学会，2004），
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第 7 页。 

陶正刚等著，《太原晋国赵卿墓》（北京：文物出版社，1996），第 38 页。 

李奭学，《中国晚明与欧洲文学──明末耶稣会古典型证道故事考诠》，初版，中央研究院丛

书 3（台北：中央研究院、联经出版事业股份有限公司，2005），第 381–382、392–397

页。 

奥古斯丁著，周伟驰译，《论三位一体》（上海：上海人民出版社，2005），第 243 页。 

安波罗修 St. Ambrose [Aurelius Ambrosius]，阳凌峰译，罗宇芳校，《论基督教信仰》Exposition 

of the Christian Faith，基督教经典译丛（北京：三联书店，2010），第 8 页。 

Randolph Starn and Loren Partridge, The Arts of Power: Three Halls of State in Italy, 1300-

1600 (Berkeley: University of California University, 1992), pp. 19-28. 

Frederick Dale Bruner, Matthew: A Commentary (Grand Rapids: W. B. Eerdmans, 2004), pp. 

608-609. 

Gerald F. Hawthorne and Ralph P. Martin, Philippians, rev. ed., World Biblical Commentary 43 

(Waco, Texas: Word Books, 2004), pp. 110–114. 

Louis Pfister, Notices biographiques et bibliographiques sur les Jésuites de l’ancienne mission 

de Chine, 1552–1773, 2 vols., Variétés sinologiques 59–60 (Shanghai: Imprimerie de la 

Mission Catholique, 1932–1934), 1: 85–95. 

Augustine, On the Free Choice of the Will, On Grace and Free Choice, and Other Writings, 

edited and translated by Peter King, Cambridge Texts in the History of Philosophy (New 

York: Cambridge University Press, 2010), p. 161. 

九、文章引用格式 

基本格式：责任者（1、2、3…），《文章题名》，著作/论文集责任者（1、2、3…），《著作/论

文集/期刊/杂志题名》（出版地：出版机构，出版日期），页码。 

译文：责任者（1、2、3…），译者（1、2、3…），校者（1、2、3…），《译文题名》外文题

名，责任者（1、2、3…），《著作/论文集/期刊/杂志题名》（出版地：出版机构，出版日期），

页码。 

示例： 

李天纲,《中文文献与中国基督宗教史研究》，载张先清编，《史料与视界：中文文献与中国基

督教史研究》（上海：上海人民出版社，2007），第 1-27 页。 

傅兰雅 John Fryer，《江南制造局翻译西书事略》（1880），载张静卢辑注，《中国近现代出版

史料·近代初编》（上海：中华书局，1957），第 11–14 页。 

王汉生、刘亚秋，《社会记忆及其建构》，《社会》2006 年第 3 期，第 46-68 页。 

潘凤娟，《其事好还：十九世纪法国汉学界有关〈道德经〉的阋墙论战》，《汉学研究》第 39
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卷第 2 期（2021 年 6 月），第 252–276 页。 

陶飞亚，《共产国际代表与中国非基督教运动》，《近代史研究》2003 年第 5 期，第 114-136

页。 

王明亮 ,《关于中国学术期刊标准化数据库系统工程的进展》，1998 年 8 月 16 日， 

http://www.cajcd.cn/pub/wml.txt/980810-2.html, 1998 年 10 月 4 日引用。 

《党外人士座谈会记录》，1950 年 7 月，李劼人档案，无编号，中共四川省委统战部档案室

藏。 

保罗·蒂利希 Paul Tillich，《圣经宗教与对终极实在的探求》“Biblical Religion and the Search 

for Ultimate Reality”，陈建洪译，载刘小枫主编，《基督教文化评论》第 11 辑（贵阳：

贵州人民出版社，2000），第 73 页。 

Archie C. C. Lee, “Cross-Textual Hermeneutics and Identity in Multi-Scriptural Asia,”  in 

Sebastian C. H. Kim ed., Christian Theology in Asia (Cambridge, UK: Cambridge University 

Press, 2008), pp. 179–204. 

Bernard Green, “The Nestorian Controversy,” in his The Soteriology of Leo the Great (Oxford: 

Oxford University Press, 2008), pp. 23–60. 

Heath B. Chamberlain, “On the Search for Civil Society in China”, Modern China, vol. 19, no. 

2 (April 1993), pp. 199-215. 

十、学位论文引用格式 

示例： 

温馨，《十九世纪来华德国人与中国“文明化”──以郭实猎、李希霍芬、福兰阁为例》（博士

论文，北京外国语大学，2016），第 10 页。 

Sammuel Hsueh-hsin Chow, “Religious Education and Reform in Chinese Missions: The Life 

and Work of Francis Wilson Price (1895–1949)” (PhD diss., Saint Louis University, 1988), 

p. 262. 

十、重复引用格式 

同一个文献第二次引用时，可以省略出版地、出版社、出版时间等信息，只列作者、题名、

页码等信息即可。脚注中请勿使用“同上”、ibid 等。 

示例： 

戴裔煊：《〈明史·佛郎机传〉笺正》，第 7 页。 

Bernard Green, “The Nestorian Controversy,” pp. 179–204. 

Heath B. Chamberlain, “On the Search for Civil Society in China”, pp. 300-321. 

Randolph Starn and Loren Partridge, The Arts of Power: Three Halls of State in Italy, 1300-

1600, pp. 29-30. 
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十一、参考文献格式 

基本格式：责任者(1，2，3…)。《文献题名》。出版地：出版机构，出版时间。所有中文参考

文献需要翻译成英文，并置入[ ]中，放在中文文献后面。 

参考文献请以作者姓氏按照英文字母顺序排列，即从 A 到 Z。 

英文文献排在中文文献前面。 

示例： 

Augustine. On the Free Choice of the Will, On Grace and Free Choice, and Other Writings. 

Edited and translated by Peter King. Cambridge Texts in the History of Philosophy. New 

York: Cambridge University Press, 2010. 

Isin, Engin F., Bryan Turner eds. Handbook of citizenship Studies. London：SAGE Publications, 

2002. 

Lu, Xing. Introduction to her Rhetoric in Ancient China, Fifth to Third Century, B.C.E.: A 

Comparison with Classical Greek Rhetoric, 1–13. Studies in Rhetoric/Communication. 

Columbia: University of South Carolina Press, 1998. 

Starn, Randolph, Loren Partridge. The Arts of Power: Three Halls of State in Italy, 1300-1600. 

Berkeley: University of California University, 1992. 

安波罗修 St. Ambrose [Aurelius Ambrosius]。阳凌峰译，罗宇芳校。《论基督教信仰》Exposition 

of the Christian Faith。基督教经典译丛。北京：三联书店，2010。[St. Ambrose [Aurelius 

Ambrosius]. Translated by Yang Lingfeng, edited by Luo Yufang. Exposition of the 

Christian Faith. Christian Classics Translation Series. Beijing: SDX Joint Publishing 

Company, 2010.] 

奥古斯丁著。《论三位一体》。周伟驰译。上海：上海人民出版社，2005。[Augustine. On Trinity. 

Translated by ZHOU Weichi. Shanghai: Shanghai People’s Press, 2005.] 

保罗·蒂利希 Paul Tillich。《圣经宗教与对终极实在的探求》“Biblical Religion and the Search 

for Ultimate Reality”。陈建洪译。载刘小枫主编。《基督教文化评论》第 11 辑。贵阳：

贵州人民出版社，2000。[Paul Tillich. “Biblical Religion and the Search for Ultimate Reality.” 

Translated by Chen Jianhong. In Liu Xiaofeng (ed.), Christian Cultural Review, Vol. 11. 

Guiyang: Guizhou People's Press, 2000.] 

马克斯·韦伯。《儒教与道教》。洪天富译。南京：江苏人民出版社，1993。[Weber, Max. 

Confucianism and Taoism. Chinese Version. Translated by Hong Tianfu. Nanjing: Jiangsu 

People’s Press, 1993.] 

梅谦立主编。《西学东渐研究（第五辑）：亚里士多德学说在中国》。北京：商务印书馆，2015。

[Meynard, Theierry. The Spread of Western Learning in the East, volume 5, Aristotelian 
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Thought in China. Beijing: The Commercial Press, 2015.] 

王丰肃（Alfonso Vagnone）。《教要解略》。载钟鸣旦、杜鼎克编。《耶稣会罗马档案馆明清

天主教文献》第 12 册。台北：利氏学社，2002。[WANG, Fengsu (Alfonso Vagnone). 

Jiaoyao jielue. In Nicolas Standaert, AD Dudink eds., Catholic Documents of the Ming 

and Qing Dynasties in the Archives of the Society of Jesus in Rome, Vol. 12. Taipei: Ricci 

Institute, 2002.] 

张西平。《明清之际中国天主教中文历史文献述略》。载《宗教与历史》（第六辑）。上海：上

海大学出版社，2016，第 32-53 页。[ZHANG, Xiping. “A Brief Survey of Chinese Historical 

Documents on Catholicism in China During the Ming-Qing Transition Period”. In Religion 

and History, volume 6, Shanghai: Shanghai University Press, 2016, pp. 32-53.] 

十二、其他未尽事宜，敬请参考 The Chicago Manual of Style (16th Edition)，或请联系编辑

部：office@ccspub.cc。最新文件可以访问本刊网站 CCSpub.cc/JRCC。 
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JRCC Footnote Format（for Manuscript in English） 

Updated: 9-04-2025 

The English article format for this journal includes: English title, English abstract, main text, 

footnotes, references, along with the author's bio and contact information. The author's bio 

should include: name, ORCID link, affiliation, professional title, academic background, etc. 

Contact information should include: email, phone number, etc. 

Detailed citation style guidelines are as follows: 

1, The citation and reference style of this journal follows The Chicago Manual of Style (16th 

Edition), with adjustments based on Sino-Christian Studies and Logos & Pneuma: Chinese 

Journal of Theology. 

2, Each manuscript must provide annotations for all direct or indirect citations. Footnotes 

should include detailed information such as the author, title, publication date, publisher or 

repository, and page numbers. 

3, Authors must carefully verify the cited content and avoid excessive reliance on secondary 

sources. For foreign-language references, the original text should be checked, and translations 

must be accurate to prevent misinterpretation. 

4, This journal adopts the Chicago footnote style, with footnotes at the bottom of each page 

(numbered separately per page) and a reference list at the end of the article. 

5, Footnotes should be inserted after the relevant text and numbered in Arabic numerals. 

6, Manuscripts should be edited in Microsoft Word or WPS Word. Main text format: Times New 

Roman, 12pt font, 1.5 line spacing, English punctuation; natural paragraph breaks. Footnotes 

should be in Times New Roman, 9pt font. Please download and use the Article Sample. Please 

download and use the Article Sample. 

7, The manuscript should include the English title, English abstract, English keywords, main 

text, conclusion, footnotes, and references, along with the author's name, affiliation, and 

contact information. 

8, Footnote format: 

Basic form: Author, Title (Place: Printer, Date), pages. 

Examples: 

Randolph Starn and Loren Partridge, The Arts of Power: Three Halls of State in Italy, 1300-1600 

(Berkeley: University of California University, 1992), pp. 19-28. 

Frederick Dale Bruner, Matthew: A Commentary (Grand Rapids: W. B. Eerdmans, 2004), pp. 

608-609. 

Gerald F. Hawthorne and Ralph P. Martin, Philippians, rev. ed., World Biblical Commentary 43 

(Waco, Texas: Word Books, 2004), pp. 110-114. 

Louis Pfister, Notices biographiques et bibliographiques sur les Jésuites de l’ancienne mission de 

Chine, 1552–1773, 2 vols., Varie te s sinologiques 59–60 (Shanghai: Imprimerie de la 
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Mission Catholique, 1932–1934), 1: 85–95. 

Augustine, On the Free Choice of the Will, On Grace and Free Choice, and Other Writings, edited 

and translated by Peter King, Cambridge Texts in the History of Philosophy (New York: 

Cambridge University Press, 2010), p. 161. 

Archie C. C. Lee, “Cross-Textual Hermeneutics and Identity in Multi-Scriptural Asia,” in 

Sebastian C. H. Kim ed., Christian Theology in Asia (Cambridge, UK: Cambridge University 

Press, 2008), pp. 179–204. 

Bernard Green, “The Nestorian Controversy,” in his The Soteriology of Leo the Great (Oxford: 

Oxford University Press, 2008), pp. 23–60. 

Heath B. Chamberlain, “On the Search for Civil Society in China”, Modern China, vol. 19, no. 2 

(April 1993), pp. 199-215. 

Sammuel Hsueh-hsin Chow, “Religious Education and Reform in Chinese Missions: The Life 

and Work of Francis Wilson Price (1895–1949)” (PhD diss., Saint Louis University, 1988), 

p. 262. 

Theierry Meynard, Xixue dongjian yanjiu 西学东渐研究 Studies on Western Learning in China, 

volume 5, Aristotelian Studies in China. (Beijing: The Commercial Press, 2015), pp.3-5. 

ZHANG Xiping, “Mingqing zhiji zhongguo tianzhujiao zhongwne lishi wenxian shulue” 明清之

际中国天主教中文历史文献述略 An Overview of Chinese Catholic Historical Texts during 

Late Ming and Early Qing, in Zongjiao yu lishi 宗教与历史 Religion and History, volume 6 

(Shanghai: Shanghai University Press, 2016), pp. 32-53. 

9, Same citations format: 

If cites the same reference, the place and printer could be omitted. Please don’t use ibid. 

Examples: 

Archie C. C. Lee, “Cross-Textual Hermeneutics and Identity in Multi-Scriptural Asia,” pp. 34-35. 

Bernard Green, “The Nestorian Controversy,” pp. 61-76. 

Theierry Meynard, Xixue dongjian yanjiu, pp. 7-8. 

10, References format. 

Basic form: Last Name/Family Name. Title. Place: Printer, Date. 

Last Name/Family Name. Title (Pinyin+汉字+Translation). Place: Printer, Date. 

The reference list is placed at the end of the manuscript and arranged alphabetically. All 

entries are listed by the last names of the first authors. References in Chinese should first 

indicate the Pinyin title, followed by the English translation.  

Examples:  

Augustine. On the Free Choice of the Will, On Grace and Free Choice, and Other Writings. Edited 

and translated by Peter King. Cambridge Texts in the History of Philosophy. New York: 

Cambridge University Press, 2010. 

Isin, Engin F. Bryan Turner eds. Handbook of citizenship Studies. London: SAGE Publications, 
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2002. 

Lu, Xing. Introduction to her Rhetoric in Ancient China, Fifth to Third Century, B.C.E.: A 

Comparison with Classical Greek Rhetoric, 1–13. Studies in Rhetoric/Communication. 

Columbia: University of South Carolina Press, 1998. 

Meynard, Theierry. Xixue dongjian yanjiu 西学东渐研究 Studies on Western Learning in China, 

volume 5, Yalishiduode xueshuo zai zhongguo 亚里士多德学说在中国 Aristotelian Studies 

in China. Beijing: The Commercial Press, 2015. 

WANG, Fengsu (Alfonso Vagnone). Jiaoyao jielue 教要解略 A Brief Exposition of the Catechism. 

In Nicolas Standaert, AD Dudink eds., Yesuhui luoma dangangguan mingqing Tianzhujiao 

wenxian 耶稣会罗马档案馆明清天主教文献 Catholic Documents of the Ming and Qing 

Dynasties in the Archives of the Society of Jesus in Rome, Vol. 12. Taipei: Ricci Institute, 2002. 

Weber, Max. Confucianism and Taoism 儒教与道教. Chinese Version. Translated by Hong Tianfu. 

Nanjing: Jiangsu People’s Press, 1993. 

ZHANG, Xiping. “Mingqing zhiji zhongguo tianzhujiao zhongwne lishi wenxian shulue” 明清

之 际 中 国 天 主 教 中 文 历 史 文 献 述 略 An Overview of Chinese Catholic Historical 

Texts during Late Ming and Early Qing”, in Zongjiao yu lishi 宗教与历史 Religion and 

History, volume 6. Shanghai: Shanghai University Press, 2016. 

11, Other format please refer to The Chicago Manual of Style (16th Edition), or contact us via 

email: office@ccspub.cc. Please visit the JRCC’s website for the updated file: CCSpub.cc/JRCC. 
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